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ماجراهاي پرونده پرسپوليس و قهرماني همچنان 
ادام��ه دارد و برخلاف وعده هاي داده ش��ده تا به 
امروز، گويا قرار نيست به اين زودي ها بسته شود؛ 
روندي كه از همان آغاز همه را متعجب كرد و اين 

روند تا بسته شدن آن ادامه خواهد داشت.
دايي و رويانيان از همان ابتدا آنقدر محكم حرف 
زدند كه تصور مي ش��د مو لاي درز ادعاهاي آنها 
نمي رود. اين تصور البت��ه با حرف هاي عليپور كه 
از رسيدن مدارك و مستندات جدي خبر مي داد، 
پررنگ تر شد و رنگ واقعيت به خود گرفت. اما در 
ادامه بررسي ها حرف هاي آيت الهي، چيز ديگري 
مي گفت؛ حرف هايي كه زمزمه هاي در گوش��ي 
تبرئه قهرماني و محكوميت دايي را جدي تر كرد 
تا ع��ده اي لا به لاي صفحات قان��ون، در پي حكم 
احتمالي دايي در صورت ش��كايت قهرماني براي 

اعاده حيثيت باشند. 
م��اده 697 قانون مج��ازات اس��لامي مي گويد: 
»هركس به وسيله  اوراق چاپي يا خطي يا به وسيله  
درج  در روزنامه و جرايد يا نطق در مجامع يا به هر 
وسيله ديگر، به كسي  امري را صريحاً نسبت دهد 
يا آنها را منتشر نمايد كه مطابق قانون آن  امر جرم 
محسوب مي شود و نتواند صحت آن اسناد را ثابت 

نمايد جز در مواردي كه موجب حد است به يك 
ماه تا يك سال حبس و تا 7۴ ضربه شلاق يا يكي از 

آنها حسب مورد محكوم خواهد شد. «
اما اين حكم در صورتي صادر و اجرا مي ش��ود كه 
حكم تبرئه قهرماني و محكومي��ت دايي به طور 
رس��مي اعلام ش��ود و كار به ش��كايت از دايي به 
قوه قضائيه بكش��د. حكمي كه گفته مي شد يك 
ماه قبل صادر ش��ده اما هنوز خبري از آن نيست. 
آيت الهي قبل از تعطيلات ايام سوگواري تاسوعا و 
عاشوراي حسيني گفته بود اين حكم شنبه، بعد از 
تعطيلات اعلام مي شود. اما باز هم همه چيز عقب 
افتاد و شنبه شد دوشنبه و دوشنبه هم گذشت و 

حكمي صادر نشد!
عليپور كه برخلاف آيت الهي حرف هايش معني 
تبرئه شدن قهرماني را نمي دهد، از رسيدن مدارك 
جديد خبر مي ده��د: » رأي قهرماني به دليل دو 
سند جديد مطرح شده به تعويق افتاد. آيت الهي 
براساس مدارك قبلي اظهار نظر كرده بود. بر اين 
اس��اس پرونده قبلي درمورد تباني قهرماني قبل 
از عاشورا بس��ته ش��د. اما  مدارك و اسناد جديد 
عليه قهرماني را به فس��اد تخلفات فوتبال دادم تا 
اعضاي اين س��تاد آنها را بررسي و تصميماتش را 

اعلام كنند.« واكنش رويانيان اما به شايعه تبرئه 
شدن قهرماني طبق گفته هاي آيت الهي همانطور 
كه انتظار مي رفت بسيار تند بود: » اگر قهرماني به 
داوري فوتبال بازگردد كاري مي كنم كه در تاريخ 
ماندگار شود. شايد مجبور شوم لباس پليسي ام را 
دوباره بپوش��م و در قالب يك پايگاه خصوصي در 
فوتبال به مردم خدمت كنم. ما انتظار داريم آقايان 
در قالب كميته، ستاد و هر اسمي، از تخلف حمايت 
نكنند و به دنبال حق باشند. اما متأسفانه آقايان 
هميش��ه از مواضع غلط دفاع مي كنند. دليلش را 
نمي دانم، اما آقاي آيت الهي چش��مش را مي بند 
و حرف مي زند. من نمي دانم حرف هايشان بر چه 
مبنايي است. ما مي گوييم از داوري كه شبهه دارد 
استفاده نكنيد. ولي آقايان با مصاحبه مي خواهند 

همه چيز را برگردانند. «
آيت الهي هم البته حرف هاي رويانيان را بي جواب 
نمي گذارد: » آقاي رويانيان! مملكت صاحب دارد و 
نياز نيست شما لباس هاي پليسي تان را به تن كنيد 
و چكمه هايتان را بپوشيد. فقط بهتر است بي جهت 
كسي را متهم نكنيد. رويانيان در مصاحبه اش حتي 
مسئولان فدراسيون را متهم كرده و مدعي شده 
قهرماني گفته بود اگر محكوم شوم، خيلي ها را با 

خود مي برم، بنابراين پاي خيلي ها گير است. تمام 
افراد قيد شده در پرونده متهم هستند نه محكوم. 
پس بايد همه افراد داخل پرونده را با يك چشم و به 
عنوان متهم نگاه كرد. بهتر بود رويانيان قبل از بيان 
اين صحبت ها، در فدراسيون حضور پيدا مي كرد 
و اطلاعات مي گرفت نه آنكه همه را با يك چوب 
براند، ن��ه اينكه بي جهت بگويد پاي فدراس��يون 
هم در اين پرونده گير اس��ت. من با تجربه بيش 
از ۴0 س��ال حضور در ورزش به ايشان مي گويم، 
سال هاست خيلي ها با لباس س��فيد وارد ورزش 
شده و اگر خيلي شانس بياورند با لباس مشكي از 

آن خارج مي شوند. «
وي در خصوص پرونده اي كه قرار بود رأي آن اول 
هفته صادر ش��ود اما هنوز هم بسته نشده گفت: 
» همانطور كه قبلا هم گفته بودم پس از مطالعه 
پرونده در صورت نياز آن را ب��ه كميته انضباطي 
ارجاع مي دهيم. در همين راس��تا هم دوش��نبه 
پرونده را به كميته انضباطي ارجاع داديم و حالا 
بايد صبر كنيم و منتظر بررسي ها و رسيدگي هاي 
پنج قاضي حاضر در كميته باشيم تا آراي منصفانه 
و شايس��ته اي ب��راي آن صادر ش��ود. پيش بيني 
مي كنم طي چهار، پنج روز آينده كميته انضباطي 

هم به جمع بندي نهايي درباره پرونده برسد. «
رويانيان البته واكنش��ي به جواب آيت الهي نداد، 
اما تأكيد كرد كه در آينده اي نزديك جواب نايب 
رئيس اول فدراس��يون را مي ده��د: » بعداً جواب 
آيت الهي را مي دهم. بعداً جواب تندي به او خواهم 

داد. «
اما مهم تر از يك��ي به دو كردن ه��اي آيت الهي و 
رويانيان، تكليف پرونده اي است كه هنوز مشخص 
نشده. پرونده اي كه طبق گفته هاي آيت الهي قرار 
بود به خير و خوشي بسته شود. اما خير و خوشي 
در ادبيات فوتبال ايران تا آنجايي كه ما مي دانيم 
و بنابر يك قول مش��هور، به معني آن اس��ت كه 
هيچكس دچار لطمه نشود و انگشت اتهام به سوي 
كسي گرفته نشود. هر چند كه با اظهارات عليپور 
مبني بر رسيدن مدارك جديد، شايد اين پرونده 

خيلي هم با خير و خوشي بسته نشود. 
ام��ا جالب ترين خبري ك��ه در راس��تاي پرونده 
پرس��پوليس و قهرماني طي اي��ن مدت به گوش 
رسيده، خبر داوري قهرماني در بازي پيشكسوتان 
پرس��پوليس و ميلان اس��ت. خبري كه مي تواند 
معني دلجويي از قهرماني توسط پرسپوليسي ها 
داشته باشد. خبري كه البته مثل خيلي خبرهاي 
ديگري ك��ه در خص��وص اين پرون��ده به گوش 

مي رسد، نه تأييد شده و نه تكذيب.

تيم ملي واليب��ال ايران در نخس��تين بازي خود 
در رقابت هاي جام قهرمانان قاره ها مقابل برزيل 
مغلوب شد. شاگردان ولاسكو در پيكار برابر برزيل، 
قهرمان امريكاي جنوبي قرار گرفتند كه در پايان با 
نتيجه 3 بر يك با نتايج ) 25 بر 16، 25 بر 17، 25 

بر 27 و 25 بر 23 ( بازي را واگذار كردند. 
گيم اول را برزيلي ها خيلي بهتر از ما شروع كردند. 
سردرگمي و هيجان در بين بازيكنان بسيار مشهود 
بود طوري كه مشخص بود اصلا بازي هميشگي 
خود را انجام نمي دادند و در نهايت گيم را با حساب 
16 بر 25 واگذار كردن��د.  در گيم دوم بازي كمي 
شرايط بهتر از گيم اول بود طوري كه بازي تا امتياز 
12 پاياپا پيش مي رفت، اما سرويس هاي بي دقت 
بازيكنان ايران باعث شد تا اين گيم را هم با نتيجه 
25 بر 17 به قهرمان امريكاي جنوبي واگذار كنند.  
اما در گيم س��وم هم چيز تغيير كرده بود بازي از 
ابتدا به نفع تيم ايران آغاز شده بود هر چند دوباره 
امتيازات پاياپايي رد و بدل مي شد اما اين برزيلي ها 
بودند كه س��عي مي كردند اختلاف امتياز بيشتر 
نشود. بازي تا امتياز 20 به تساوي كشيده شد تا 
اينكه سرمربي برزيل درخواست وقت استراحت 
فني كرد، اما پ��س از آن بازهم تي��م ايران موفق 
به كسب امتياز ش��د و بازي در امتياز 25مساوي 
پيش رفت تا اينكه شاگردان ولاسكو گيم سوم را با 
حساب 27 بر 25 به سود خود رقم زدند تا بازي به 

گيم چهارم كشيده شود. 
گي��م چه��ارم را ايران مانن��د گي��م قبلي خوب 
ش��روع كرد، اما تجربه بازيكنان برزيل نگذاشت 

تا شاگردان ولاس��كو امتيازي جلو بيفتند. بازهم 
امتيازات 20 - 20 برابر بود كه در نهايت با وجود 
اينكه مي توانستيم گيم را ببريم در پايان با نتيجه 

25 بر 23 به سود برزيل خاتمه پيدا كرد. 
  ولاسكو: برزيل به ما ياد داد چطور خوب 

بازي كنيم 
س��رمربي تيم ملي واليب��ال ايران پ��س از قبول 
شكس��ت مقابل برزيل گفت: درس هاي زيادي را 
از حريف براي آينده آموختيم. در واقع برزيلي ها به 

تيم ما نشان دادند كه چگونه خوب بازي كنند. 
خوليو ولاس��كو در كنفرانس خبري بعد از بازي 

با برزيل اظهار كرد: باي��د به تيم برزيل براي بازي 
خوب تبريك بگويم. در بسياري از زمان هاي اين 
مسابقه برزيلي ها به تيم ما نشان دادند كه چگونه 
خوب بازي كنند. به هر حال بازي در س��طح بالا 
مقابل چنين تيمي آسان نيست. برزيل با تاكتيك 
بسيار خوبي بازي مي كند و سيستم متفاوتي در 
حمله دارد. س��رمربي تيم ملي ايران در خصوص 
بازي دوم اي��ران برابر ايتاليا خاطرنش��ان كرد: ما 
بخشي از مسابقه ايتاليا و روسيه را ديديم. ايتاليا 
واقعا خيلي خوب بازي كرد. اميدوارم كه بتوانيم 
فردا مقابل اين تيم تحت شرايط بهتري بازي كنيم. 

به نظرم بازي ايتاليا هم مثل برزيل مي توانس��ت 
براي ما بس��يار آموزنده باش��د. ما مي توانيم ياد 
بگيريم چگونه وقت��ي حريف خوب بازي مي كند 

تحت فشار بازي كنيم. 
  س�رمربي تيم ملي واليبال برزيل: ايران 

پيشرفت زيادي داشته است 
سرمربي تيم ملي واليبال برزيل گفت: ايران جزو 
تيم هايي اس��ت كه پيش��رفت هاي زيادي را در 
واليبال پشت س��ر گذاشته اس��ت. برناردو رزنده، 
س��رمربي تيم واليبال برزيل پ��س از پيروزي بر 
ايران اظهار كرد: ايران اگر بيشترين پيشرفت را در 
سال هاي اخير نداشته باشد اما قطعا جزو تيم هايي 
است كه پيشرفت هاي زيادي را پشت سر گذاشته 
اس��ت. حالا ايراني ها در بين بهترين هاي جهان 
حضور دارند. آنها بازي هاي خوبي را در جام جهاني 
و ليگ جهاني به نمايش گذاشتند و شانس خوبي 
دارند تا در هر جا و هر مسابقه پيروز شوند. در مقابل 
ما فاقد بازي هاي منظمي در ماه هاي اخير بوديم. 
ما فش��ار زيادي را روي حريف در شروع مسابقه 
آورديم. اين آزماي��ش خوبي براي ما در ش��روع 
اين مسابقات بود. پيروزي خوبي را در شروع اين 

مسابقات به دست آورديم. 
تيم ملي ايران با تركيب س��عيد مع��روف، فرهاد 
قائمي، محمد موسوي، حمزه زريني، امير غفور، 
عادل غلامي و فرهاد ظريف برابر برزيل قرار گرفت. 
شاگردان خوليو ولاسكو امروزدر دومين مسابقه 
خود از ساعت 6:۴0 صبح به وقت تهران برابر ايتاليا 

صف آرايي كردند.

قلعه نويي به فردوسي پور اتهام دلالي نزده 
مدير فني استقلال تأكيد كرد، قلعه نويي تهمت دلالي به فردوسي پور 
نزده است. عادل فردوسي پور در برنامه نود اعلام كرد: امير قلعه نويي و 
دوستانش اتهام دلالي به او را در جلس��ه با رئيس كميسيون اصل 90 
مجلس مطرح كرده اند. اما پورحيدري اين اتهام را رد مي كند: 
فكر نمي كنم قلعه نويي چنين چيزي گفته باشد. قلعه نويي 
درگير اس��تقلال و پاس��خگوي هواداران درباره وضعيت 
اين تيم اس��ت. بايد از مراجعه افراد به كميس��يون اصل 
90 كه در زمينه ناپاكي در فوتبال صحبت مي كنند، 
خوشحال باش��يم. به نظرم قلعه نويي تهمت دلالي 
به فردوس��ي پور نزده و بعي��د مي دانم او چنين 
مسئله اي را عنوان كرده باش��د. نمي دانم 
چرا فردوس��ي پور بح��ث قلعه نويي را 

در برنامه نود باز ك��رد. ولي واقعيت اين 
است كه بايد از رفتن افراد به كميسيون 

در خصوص مس��ائل اخير فوتبال كشورمان اصل 90 
خوشحال شويم. بحث و اختلاف سليقه بين قلعه نويي 

و فردوسي پور پيش از اين وجود داشته، ولي دليلي 
نمي شود كه چنين دلخوري  هايي به وجود بيايد. 

اميدوارم اين دلخوري ها بيشتر نشود. 
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بسيج براي ترويج اخلاق در ورزش تلاش كند
محمدرضا طالقاني نقش بسيج در ورزش را غير قابل انكار دانست. رئيس 
فدراسيون كشتي پهلواني زورخانه اي با اشاره به ساخت يك زورخانه 
توسط بسيج گفت: »ورود بس��يج به حوزه ورزش از آن جهت ضرورت 

دارد كه بسيج قش��ر جوان جامعه را در برمي گيرد و بايد 
با ايجاد پيوند با ورزش، نش��اط و سلامت را به رگ هاي 
قشر جوان كشور تزريق كند و باعث سلامت و شادابي 

آنها شود. دوستان بسياري در بسيج ورزش دارم و از 
نزديك شاهد فعاليت هاي آنها هستم، فعاليتهايي 
كه باعث رشد و ارتقاي ورزش شده است. در پي 
اقدامات بسيج در حوزه ورزش، حتي درخواست 
س��اختن يك زورخانه در پايگاه بس��يج شده 
است كه البته از آنها خواس��تم اين زورخانه 
را كمي جلوتر بسازند تا همه مردم بتوانند از 
آن استفاده كنند و فقط مختص قشر خاصي 

س��اخته نش��ود. فرهنگ س��ازي يعني اخلاق 
مداري، چيزي كه در خون بسيج است و بايد آن 
را در قالب يك فرهنگ اخلاقي به ورزش تزريق 
كند. بسيج مي تواند در ايجاد هر چه بيشتر اين 

فرهنگ نقش به سزايي داشته باشد. 

  چـهـره ها / شيوا نوروزي

بيت آشور در ميان 5 بازيكن برتر امريكا 
مهرداد بيت آشور به عنوان يكي از برترين بازيكنان گلچين شده ليگ حرفه اي 
امريكا انتخاب ش��د. تيم هاي امريكايي طبق س��نت خود چندين بازيكن را از 
تيم هاي دانشگاهي و كالج هاي مختلف گلچين مي كنند. در بين اين بازيكنان 
گلچين شده، بازيكناني پيدا مي شوند كه توانايي هاي بس��يار زيادي دارند و همه را به 
وجد مي آورند. مهرداد بيت آشور يكي از پنج بازيكن گلچين شده در ليگ امريكا در اين 
فصل بود كه در بين بهترين ها قرار گرفته است. سين جانسون از شيكاگو  فاير، گراهام 
زوسي از كانزاس سيتي، تيم ريم از نيويورك  رد  بويلز، مهرداد بيت آشور و جاستين 
مارو از سن خوزه ارتث كوئيك پنج بازيكن برتر گلچين شده در ليگ امريكا در اين 
فصل اعلام شدند. سايت svenskafans درباره مهرداد بيت آشور نوشت: مدافع 
ايراني سن خوزه در چند فصل گذشته توانسته است خود را به يكي از هجومي ترين 
مدافعان ليگ امريكا تبديل كند. او كه در س��ال 2010 به تيم اصلي سن خوزه راه 
يافت، چهارمين فصل حضور خود را در اين تيم سپري مي كند. بيت آشور در اين فصل 

شش پاس گل و فصل قبل هفت پاس گل را براي هم تيمي هايش فراهم كرد. 

سازمان ليگ با تيم ملي همكاري نكرد 
كارلوس كرش همچنان دل پري از سازمان ليگ فوتبال دارد. در شرايطي كه رقباي 
آسيايي، برنامه بازي هاي تداركاتي شان مشخص ش��ده است، تيم ملي ايران هيچ 
برنامه اي براي بازي هاي دوس��تانه ندارد. اين در حالي اس��ت كه سرمربي تيم ملي 
معتقد است، شاگردانش مي بايست به طور مستقيم به جام ملت ها صعود مي كردند. 
سه تيم ديگر آسيا يعني استراليا، كره جنوبي و ژاپن به طور مستقيم به جام ملت ها 
صعود كرده اند و مي توانند براي بازي هاي دوستانه شان برنامه ريزي كنند، اما ايران 
بايد در مقدماتي جام ملت ها ش��ركت كند. واقعاً برايم قابل درك نيست و نمي دانم 
كه چرا با ايران اين كار را كردند. از طرفي هم امروز هجدهم نوامبر است و من هيچ 
اطلاع دقيقي از برنامه هاي ليگ ندارم و س��ازمان ليگ همكاري لازم را به عمل 
نياوردند. ماه ها است كه به دنبال برنامه مسابقات هستيم، اما هيچ اطلاعي نداريم. 
ششم دسامبر قرعه كشي جام جهاني برگزار مي شود و بسياري از تيم ها به دنبال 
هماهنگي بازي دوستانه در اين مراسم هستند. اين در حالي است كه ما كاملًا 

كوركورانه در آنجا حاضر خواهيم شد. 

يوزپلنگ ايراني به برزيل نزديك ش��د. ديروز توافقنامه مشترك سازمان 
محيط زيس��ت ايران و فيفا به سوئيس ارسال ش��د تا پس از امضا توسط 
مقامات فدراسيون جهاني فوتبال، به عنوان سند ملي منتشر شود. با ارسال 
اين توافقنامه، استفاده از نماد يوز ايراني روي پيراهن تيم ملي فوتبال در 
جام جهاني برزيل به مرحله عملي شدن نزديك تر شده است. اين اقدام در 
جهت جلوگيري از انقراض نسل يوزپلنگ ايراني كه تنها تعداد كمي از آنها 

باقي مانده قرار است صورت بگيرد. 
 

اوايل آبان بود كه پژوهش��گران و علاقه مندان محيط زيس��ت كش��ور از 
فدراسيون فوتبال درخواست كردند از يوز ايراني به عنوان نماد تيم ملي در 
جام جهاني برزيل استفاده كنند. انتخاب حيوانات به عنوان نماد مسابقات 
و تيم هاي ورزش��ي در بسياري از كشورهاي دنيا مرس��وم است. به عنوان 
مثال نماد بازي هاي آسيايي 1990 پكن خرس پاندا بود و نماد رقابت هاي 
المپيك زمستاني سوچي روسيه كه در سال 201۴ برگزار مي شود، پلنگ 
قفقاز انتخاب شده است.  به همين خاطر محمد درويش، عضو هيئت علمي 
موسسه تحقيقات جنگل ها و مراتع كش��ور در اين باره گفت: »بسياري از 
كشورها از گونه هاي باارزش جانوري خود به عنوان نماد تيم هاي ورزشي 
اس��تفاده كرده اند تا فرصتي براي معرفي اين گونه ه��ا و كمك به حفظ و 
حراست آنها فراهم شود. در حال حاضر فقط 70 قلاده يوزپلنگ آسيايي 
باقي مانده  است كه همه آنها هم در ايران هستند. «70يوزپلنگ باقي مانده 
زيستگاه امني ندارند، زيستگاه هايي كه جاده سازي ها، استخراج معادن، 
حضور دام هاي گس��ترده و عبور لوله هاي نفت و گاز، كي��ان آنها را تهديد 

مي كند. جاده ها و معادن دو تير خلاص بر زيستگاه هاي يوز هستند.
به گفته فعالان محيط زيست اين ايده مي تواند با توجه به تأثير فوتبال روي 
جوامع ملي و بين المللي دغدغه ماندگاري 70 قلاده باقي مانده از يوز ايراني 
را به خانه تك تك ايرانيان ببرد و يك باره جمعيتي 80 ميليون نفري را نگران 

وضعيت يك گونه به شدت در معرض انقراض  قرار دهد. 

به گفته يكي از كارشناس��ان فعال محيط زيس��ت، همين موضوع باعث 
مي شود تا از فرصت به وجود آمده براي ورزش ايران، يوز ايراني را تبليغ كرد 
و براي سفر گردشگران به ايران برنامه ريزي انجام داد. آرش نورآقايي در اين 
باره گفت: »يوز ايراني را قدرتمندترين دونده مي دانند. از سوي ديگر يك 
ورزشكار يا فوتباليست نيز بايد دونده خوب و چابكي باشد. استفاده از نماد 
يوز مي تواند اين نگاه رواني را به وجود آورد كه مي توان مانند يوز پر قدرت و 
چابك بوده و خوب دويد. همان طور كه برند وسايل ورزشي پوما، شير كوهي 
است. « 8آبان هم انجمن يوزپلنگ ايراني در نامه اي خطاب به سرپرست 
وزارت ورزش و جوانان حمايت خود را از پيش��نهاد رئيس سازمان ميراث 
فرهنگي مبني بر انتخاب يوزپلنگ آسيايي به عنوان نماد تيم ملي فوتبال 
ايران در جام جهاني برزيل 201۴ اعلام كرد.  در اين نامه آمده بود: »بدون 
ش��ك ورزش فوتبال، يكي از پرمخاطب ترين موضوعات جامعه، حتي در 
دورافتاده ترين نقاط كشور است و اقدام فوق، نقش بسيار مؤثري در جهت 
فرهنگ سازي براي حفاظت از سومين گربه سان نادر دنيا خواهد داشت. «

 
سفر بلاتر به ايران، در نيمه آبان باعث ش��د تا با رئيس فدراسيون جهاني 
فوتبال براي استفاده از لوگوي يوزپلنگ ايراني روي پيراهن تيم ملي در جام 
جهاني برزيل رايزني شود. در دومين روز سفر بلاتر به ايران بود كه در جريان 
بازديد رئيس فدراسيون جهاني فوتبال از موزه تنوع زيست محيطي تهران 
به همراه معصومه ابتكار رئيس سازمان محيط زيست، پيشنهاد ايران براي 

استفاده از نماد يوزپلنگ ايراني در مسابقات جام جهاني مطرح شد. 
ابتكار درباره اين پيشنهاد گفت: » در مورد مسائل زيستي ايران و همراهي 
فوتبال با محيط زيست صحبت هايي انجام داده ايم. قرار است در جام جهاني 
از چهره يوزپلنگ آسيايي كه در معرض خطر قرار دارد، روي لباس تيم ملي 
استفاده كنيم كه بلاتر هم استقبال كرده است. اميدوارم طي صحبت هايي 

كه با فدراسيون خواهيم داشت، اين موضوع نهايي شود. «
بلاتر در اين جلسه موافقت ابتدايي خود را با اين طرح اعلام و تأكيد كرد كه 
از آن استقبال مي كند. او گفت: »از اين موضوع استقبال مي كنيم. خودم از 
نمايندگان كار در اين موضوع بودم و ارزش اين كار را به خوبي مي دانم. در 
بازار داغ بين المللي استفاده از اين موضوعات مي تواند خيلي خوب باشد. 
اينكه بخواهيد از نماد حيواني، حتي در لباس ها استفاده كنيد مورد استقبال 
ما اس��ت. «در همين رابطه قرار شد فدراس��يون فوتبال ايران با همكاري 
سازمان محيط زيست نامه اي را با مضمون درخواست ايران براي استفاده از 

اين برند در جام جهاني تنظيم و آن را به فيفا ارسال كنند. 
 

ديروز بود كه خبر رسيد اين توافقنامه پس از تنظيم پيش نويس متن آن كه 
توسط دبيركل هاي فيفا و فدراسيون هاي فوتبال تهيه شده بود، جهت امضا به 
سوئيس ارسال شد. اين توافقنامه پس از امضاي سپ بلاتر براي تأييد رئيس 
سازمان محيط زيست دوباره به ايران ارسال مي شود تا در آينده به عنوان سند 
فدراسيون جهاني فوتبال منتشر شود. در اين توافقنامه قرار شد كه فيفا جهت 
معرفي نماد يوزپلنگ و توجه جهانيان به حفظ اين گونه ارزشمند، مساعدت 
لازم را به عمل بياورد. قبلاً نيز چنين توافقنامه هايي ميان فيفا و فدراسيون هاي 

چين و برزيل به منظور حفظ دو گونه جانوري ديگر امضا شده بود. 

نه سيخ مي سوزد ونه كباب ؟!
امروز و فرداكردن ها براي اعلام حكم پرونده پرسپوليس- قهرماني ادامه دارد

با مشخص شدن تكليف وزارت ورزش و جوانان و انتخاب محمد گودرزي 
به عنوان وزير ورزش، حالا تم��ام نگاه ها به انتخابات كميته ملي المپيك 

معطوف شده است. 
امروز صبح جلسه كميته اجرايي بر گزار و زمان انتخابات مشخص مي شود اما 
آنچه كه حائز اهميت است آنكه طي روز هاي اخير حرف ها و نقل  قول هايي 

ديده و شنيده شد كه جاي بسي تعجب و شگفت بود. 
اينكه برخي نتوانستند بر حس رياست طلبي و خود خواهي خود غلبه كنند، 
چيزي نيست كه در طول تاريخ بي سابقه باشد، اما اين مسئله كه همين 
عده كليه زحمات و تلاش هاي مسئولان فعلي كميته ملي المپيك را زير 
سؤال ببرند و موفقيت هاي كسب شده طي سال هاي اخير را ناديده بگيرند، 

نكته اي است كه تنها به بي انصافي و منفي بيني اين افراد برمي گردد. 
اين روز ها هر چند كه شاهد هستيم دولتمردان هر مشكلي هر چند آسان و 
ساده را به گردن دولت قبلي مي اندازند، اما جالب اينجاست كه برخي آدم ها 
كه مي خواهند براي خود در كميته ملي المپيك جايي دست و پا كنند، 
چنان تنها خود را مستحق كسب اين پست ها مي نامند كه تصور مي كنند 
علاقه مندان به ورزش فراموش كرده اند در زمان آنها چه تجربيات تلخي را 
پشت سر گذاشته ايم. هر چند كه شايد سمتي تشريفاتي نيز در ار گان بزرگ 

ورزش داشتيم ولي اين سمت ها چيزي عايد ورزش ايران نكرد. 
اين روز ها برخي كه جزو مديران كوچك و خرده پاي ورزش هستند نيز 
بدون اينكه حد اقل به كارنامه و سابقه نه چندان موفق خود نگاه كنند، تنها 
براي اينكه از قافله عقب نمانند خود را به عنوان افراد شايسته احراز پست 

در كميته ملي المپيك معرفي مي كنند. 
به جز اين دو دسته، گروه س��ومي هم هستند كه وقيحانه در كميته ملي 
المپيك رفت و آمد مي كنند و دست و پا مي زنند تا به هر نحو ممكن خود 
را به اين بخش مهم و تأثير گذار در ورزش كشور بچسبانند. عده اي كه از 
نزديكان سران فتنه سال 88 هستند و عناد و دشمني آنها با نظام و رهبري 
براي همه روشن است، اما به دليل برخي سهل انگاري ها و در فضاي به وجود 
آمده در دولت ياز دهم اجازه رجز خواني و فعاليت دوباره پيدا كرده اند كه 
البته انتظار مي رود جامعه ورزش ضمن دقت در بر خورد با دو گروه اول كه 
برخي از آنها بي ارتباط با گروه سوم نيز نيستند، با يك تو دهني به اين گروه 
اخير پاسخي مناسب و در خور شأن خود شان به آنها بدهد و شر شان را براي 

هميشه از سر ورزش كم كند. 
اما در خصوص مسئولان فعلي كميته ملي المپيك نيز بايد اذعان داشت 
كه عملكرد آنها نيز طي سال هاي گذشته خالي از اشكال نبوده، هر چند 
موفقيت هايي كه در بازي هاي آسيايي گوانگژو و رقابت هاي المپيك لندن به 
دست آمد همه و همه حاصل زحمت و تلاش مسئولان فعلي است اما در اين 
بين، مشكلات ريز و درشتي هم ديده شده كه بايد براي سال آينده و حضور 
در ميادين معتبر جهاني و تكرار موفقيت هاي به دست آمده رفع شود. اينكه 
امروز عده اي ذره بين بر داشته اند و به بزرگ نمايي اشكالات ريز و درشت 
كميته ملي المپيك مي پر دازند، نشان از قوت و عملكرد مثبت اين كميته 

طي سال هاي اخير دارد كه بايد با تلاش و دقت بيشتر بهتر نيز بشود. 
انتخابات كميته ملي المپيك آخرين مرحله تصميم گيري براي ورزش 
كشور، براي ورود به سال پر كار و سر نوشت س��از 93 است، انتخاباتي كه 
اميد واريم نتيجه آن چيزي جز انتخابي اصلح و مفيد براي حال و روز ورزش 
كشور نباشد فراموش نكنيم آنها كه براي رسيدن به اهداف خود در كمين 

نشسته اند به چيزي جز منافع خود نمي انديشند. 

عيادت اعضاي سازمان بسيج ورزشكاران از مظلومي 
سازمان بسيج ورزش��كاران به همراه جمعي از اعضاي شوراي عالي و 
شوراي مركزي به عيادت غلامحسين مظلومي رفتند. در اين ملاقات 
پيشكس��وت فوتبال به ديدارش با مقام معظم رهبري )مدظله العالي( 
اشاره كرد: بهترين روز عمر من روز ملاقات با رهبر انقلاب بود از آن روز 
احوالاتم بهتر و اميدم براي س��ير درمان بيشتر گرديد. داود آذر نوش، 
رئيس سازمان بسيج ورزشكاران، كاظم يزداني، رئيس سازمان ورزش 
بسيج و تعدادي از متوليان و پيشكسوتان عرصه ورزش بسيج در اين 

ملاقات حضور داشتند. 
---------------------------------------------------

مسابقات آمادگي جسماني و كبدي بسيج
مس��ابقات آمادگي جس��ماني و كبدي خواهران يادواره شهيد سيده 
طاهره هاشمي از 30 آبان برگزار مي شود. ميزباني اين دوره از رقابت ها 
كه به مناسبت هفته بسيج به مدت دو روز برگزار مي شود بر عهده سپاه 

انصار المهدي است. 
---------------------------------------------------

4 سهميه مستقيم براي ايران
 در ليگ قهرمانان آسيا

مهدي تاج، رئيس س��ازمان ليگ، ايران را دومين كشور آسيا و اولين 
كش��ور غرب اين قاره معرفي كرد: در جديدترين آماري كه از س��وي 
AFC منتشر ش��ده فوتبال ايران با كسب 908 امتياز از 1000 امتياز 
ممكن موفق شد به عنوان دومين كشور آس��يا پس از ژاپن قرار گيرد. 
ضمن اينكه همچنين تعداد ايران در ليگ قهرمانان آسيا چهار سهميه 

مستقيم كسب كرده است.
---------------------------------------------------

پيروزي مهرام، پتروشيمي، ذوب آهن و دانشگاه
هفته دوم ليگ برتر بس��كتبال با پيروزي تيم هاي پتروشيمي، مهرام، 
دانش��گاه آزاد و ذوب آهن ب��ه پايان رس��يد. نتايج هفت��ه دوم به اين 
ش��رح اس��ت: ذوب آهن 63 - اف��راي 50 / هفت الم��اس 58 - مهرام 
71/ پتروش��يمي 77 - همياري 53 / استقلال قش��م 70 - شهرداري 
گرگان 5۴ / پتروشيمي ماهش��هر 53 - دانشگاه آزاد 67 /فولاد ماهان 

56 - نيروي زميني 69

ارسال توافقنامه انتخاب يوز ايراني 
به عنوان نماد تيم ملي در جام جهاني به فيفا

يوزپلنگ ايراني به برزيل نزديك شد

كمين فتنه گران براي كميته ملي  المپيك 

فريدون حسن سعيد احمديان

واليبال جام قهرمانان قاره ها - ژاپن

شاگردان ولاسكو سربلند به برزيل باختند 
وحيد صابري

  واليبال

دنيا حيدري
  گزارش


